
 

 

Inspreektekst 17 november 2016 Commissie “Wonen, Werken en Groen” 

gemeente Voorschoten door bewoners Voorsche Park, inzake 

afvalverwerkingsstation Dobbewijk. 

Beste Voorschotenaren,  

Heel Voorsche Park is solidair met de bewoners van Dobbewijk en deelt hun zorgen en 

hun bezwaar. Net als hen willen wij geen afvalverwerkingstation midden in de Dobbewijk! 

Dat willen we nu niet en dat willen we later ook niet. Ook de bewoners van Boschgeest 

zijn tegen dit onzalige plan. 

Een “duurzaamheidscentrum” in de Dobbewijk van 5000 tot 6000m2 groot1: dat is zo 

groot als een voetbalveld! Midden tussen de huizen, de spelende kinderen en in een wijk 

waar mensen nu zo rustig wonen.  

De leefbaarheid van heel Voorschoten is in het geding!  

Extra drukte op de toegangswegen, toename van fijnstof op de toegangswegen en in de 

Dobbewijk en omgeving, herrie en overlast vanwege een centrum dat altijd open is: 

zeven dagen per week! Dat betekent topdrukte in het weekend met op zaterdagochtend 

100 auto’s per uur door de wijk. 100 auto’s per uur extra!. Ruim 125.000 inwoners van 

de gemeenten Leidschendam-Voorburg, Wassenaar en Voorschoten moeten hier hun 

afval naartoe brengen! 

En dat wil onze gemeenteraad toestaan! Maar hun keuze lijkt al gemaakt, want was het 

niet de fractievoorzitter van ONS die zei: “De Dobbewijk is een prima bedrijventerrein 

maar minder goed geschikt als woonwijk2”. Wat moeten we van zo’n uitspraak denken?  

Wij in het Voorsche Park wonen aan de overkant van het spoor. En ook wij zullen direct 

last hebben van zo’n groot afvalverwerkingstation. Bewoners van het Voorsche Park  

wonen straks tot op minder dan 30 meter afstand vanaf een plek waar iedereen z’n afval 

kan dumpen. De zorgen en verbazing in onze wijk zijn groot. We hebben heel veel emails 

van VERONTRUSTE bewoners van het Voorsche park ontvangen. De verontwaardiging is 

unaniem! Wij vinden het onbegrijpelijk om een afvalverwerkingsstation te bouwen dat zo 

groot is als een voetbalveld en midden in een woonwijk ligt.  

Ik noem het expres géén duurzaamheidscentrum, maar ik noem het beestje bij de naam: 

afvalverwerkingsstation. Het begrip duurzaamheidscentrum doet menigeen wellicht 

vermoeden dat het er groen en ecologisch is! Laat u zich door deze beleidstaal niet 

misleiden! Het is gewoon een grijze betonnen vuilstortplaats waar heel Voorschoten én 

Wassenaar én Leidschendam Voorburg terecht kan! 

Communicatie 

De inwoners van Voorschoten zijn over dit onzalige plan niet geïnformeerd. Wij weten 

van niets! Voorschoten hult zich in mist. Wij, die het direct aangaat, zijn voor informatie 

aangewezen op de raadsleden van onze buurgemeenten Leidschendam Voorburg en 

                                                           
1houtskoolschets Avalex: "Benodigd oppervlakte bedraagt tussen de 5000- 6000 m2. Afhankelijk van de 
gewenste Retail-functie van het Duurzaamheidscentrum kan een hoger aantal m2 aangehouden worden." 

 
2 Citaat van Henk Overbosch op twitter 16 september 2016 in brief van Buurtvereniging Recht voor Recht, te 
downloaden via:  https://online.ibabs.eu/ibabsapi/publicdownload.aspx?site=duivenvoorde&id=1000164014  
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Wassenaar. Dat kan toch niet?  

 

Via hun raadsbrieven en antwoorden op schriftelijke vragen, kregen we mondjesmaat 

steeds iets meer te weten. Als wij moeten bedelen voor informatie over dit plan bij 

buurgemeentes: wat zegt dit dan over het draagvlak dat Voorschoten denkt te willen 

bereiken?  

De gemeente bleek ondertussen in het geniep al langer met dit plan bezig te zijn. Al 

begin september, ruimt twee maanden geleden, blijkt Avalex een optie genomen te 

hebben om te mogen bouwen op deze locatie in de Dobbewijk. Het college steunt dit 

plan. Voor maart 2017 loopt de optie af en moet de kogel al door de kerk zijn! Bewoners 

wisten van niets!  

Wat bezielt de gemeente om de optie van Avalex op een volgens hen “kansrijke locatie in 

de gemeente Voorschoten” te steunen, terwijl bewoners van niets weten? En dat het 

allemaal niet in het bestemmingsplan past? Ach volgens de Voorschotense raadsleden 

doet dat er kennelijk niet toe! Ik heb hier geen woorden voor. 

 

Wij maken ons zorgen zijn heel erg ongerust! Maar naast onze zorgen zijn er bij ons 

vooral: veel vragen.  

Waarom daar?  

Waarom nergens anders? 

Wat zijn de alternatieve locaties die zijn onderzocht?  

En, ook niet onbelangrijk: kunnen we dit wel betalen?  

Wat zijn de financiële gevolgen?3  

 

Maar de belangrijkste vraag van ons blijft:  

Waarom is ons NOOIT wat gevraagd?  

Of wilt u gewoon niet luisteren naar ons? 

Vergist u zich daarbij niet. Wij zijn niet simpelweg TEGEN Avalex. We begrijpen dat 

Avalex zich ergens moet vestigen. Wij zijn best bereid mee te denken over andere 

locaties. Maar niet in de Dobbewijk. Dit kan toch anders? Dit kan toch beter? 

Wij roepen u en alle andere politieke partijen van Voorschoten op om dit absurde plan zo 

snel mogelijk de nek om te draaien! Hoe eerder hoe beter!  

Ga het gesprek met ons aan en luister naar uw bewoners. 

Voorschoten verwacht niets minder van u! 

Hartelijk dank voor uw aandacht. 

                                                           

3 Volgens Raadslid Ben Paulides is met de aankoop 2,2 mln euro gemoeid, maar zijn de financiële risico's groot: 
https://twitter.com/BenPaulides/status/797116685849391108 
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